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NAŠ DIREKTOR UMAKNIL OSTAVKO

Na seji delavskega sveta podjetja dne 11. 4« je Mia na dnev
nem redu obravnavana vloga generalnega direktorja tov. Ivana 
Atelška. Ker je ta ostavka vzbudila široko zanimanje tudi v 
slovenski in jugoslovanski javnosti, je seji prisostvovalo tudi 
veliko število novinarjev, prav tako predstavniki Skupščine ob
čine Velenje in predstavniki družbeno političnih organizacij.
Na dnevnem redu te seje je bila tudi obravnava perečih gospodar
skih problemov, ki 'zadevajo danes tako našo delovno organizaci
jo v Velenju, kot tudi pridružene tovarne.
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Generalni direktor je na seji ponovno navedel razloge, zaradi 
katerih prosi za razrešitev.

Prvi se je oglasil k besedi tov. Miklavčič, sekretar organizaci
je Zveze komunistov v Gorenju in istočasno kot predstavnik poli
tičnega aktiva. V imenu vseh družbenopolitičnih organizacij Go
renja ter še posebej v imenu organizacije ZK in celotnega delov
nega kolektiva je zahteval, da tov. Ivan Atelšek ostane naš gene
ralni direktor, lov. Miklavčič je nazadnje dejal: "Kot komunistu 
in čianu delovnega kolektiva Gorenja vam nalagamo to nalogo..."

Predstavniki tovarn Muta, Lesna in Fecro so podali stališča nji
hovih delovnih kolektivov, njihovih samoupravnih organov in druž- 
beno-političnih organizacij. Vsi so v interesu združenega podjet
ja Gorenje in v interesu svojih delbvnih kolektivov izrekli zah
tevo, da tov. Ivan Atelšek umakne ostavko. Vsi so naglasili, da 
uživa s strani njihovih delovnih kolektivov polno zaupanje. Dali 
so obljubo, da bodo po svojih močeh pomagali odpravljati neureje
ne razmere, zaradi katerih je generalni direktor dal ostavko.

S posebno lepimi besedami je direktor tov. Uzelac kot dolgoletni 
poslovni in osebni prijatelj poudaril željo in zahtevo Severa, 
da tov. Atelšek še naprej ostane generalni direktor.

Ob tako enotno izraženi želji celotnega kolektiva je generalni di
rektor ostavko umaknil.

V nadaljevanju seje je delavski svet podjetja obravnaval tekočo 
gospodarsko problematiko, pri čemer so bili posebej obravnavani 
tudi nerešeni problemi, zaradi katerih je generalni direktor dal 
ostavko.



Pomočnik generalnega direktorja, tov. Jeriha je poročal o naših 
poslovnih rezultatih, o problemih, ki jih bo treba rešiti tako 
v našem gospodarstvu, kot v posameznih tovarnah Gorenja in podal 
konkretne predloge.

Delavski svet podjetja je s svojim sklepom zavezal pristojne služ
be, da o teh problemih nemudoma obvestijo pristojne organe in 
zahtevajo ustrezno rešitev.

Proti zaključku seje je spregovoril še generalni direktor« Na
glasil je, da smo prvo tromesečje zaključili z zelo dobrimi po
slovnimi rezultati. Dalje je poudaril, da moramo še naprej vz
trajati pri prizadevanjih za višjo produktivnostjo, za boljšim 
standardom v tovarni, to je na delovnih mestih in za višjim 
osebnim življenjskim standardom našega delavca. Vsa ta prizade
vanja pa morajo biti prepletena s stalnim poglabljanjem pristnih 
samoupravnih odnosov, tako v združenem podjetju Gorenje, kot v 
posameznih tovarnah združenega podjetja.


